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Ioan 2: 18-21, 27:  "Copilaşilor, este ceasul din urmă. Şi, după cum aţi auzit că are să vină anticrist, 
să stiţi că acum s-au ridicat mulţi anticrişti; prin aceasta cunoaştem că este ceasul 
din urmă. Ei au ieşit din mijlocul nostru, dar nu erau dintre ai noştri. Căci dacă ar 

fi fost dintre ai noştri, ar fi rămas cu noi; ci au ieşit, ca să se arate că nu sânt 
dintre ai noştri. Dar voi aţi primit ungerea Celui Sfânt, şi ştiţi orice lucru. V-am 
scris nu că nu aţi cunoaşte adevărul, ci pentru că îl cunoaşteţi, şi ştiţi că nici o 

minciună nu vine din adevăr. Cât despre voi, ungerea pe care aţi primit-o de la El, 
rămâne în voi, şi n-aveţi trebuinţă să vă înveţe cineva; ci, după cum ungerea Lui vă 

învaţă despre toate lucrurile şi este adevărată, şi nu este o minciună, rămâneţi 
(locuiţi) în El, după cum v-a învăţat ea". 

 
 

  Care ar fi ungerea corectă? Potrivit cu Cuvântul: dragostea, pacea, bucuria; aceasta este ungerea. Umblaţi în 
felul acesta până când Dumnezeu ridică doar cortina şi mă ia pe mine înăuntru, şi închide toată lumea din jurul 
meu (Galateni. 5:22). 
DE CE SANT OAMENII ATAT DE ZBUCIUMATI -- JEFF.IN  V-2 N-14  SUNDAY_  56-0101  34-4   
 

 Acum, când Isus a venit, noi aflăm la începutul lucrării Sale, că după ce a luat sămînţa lui David, spiritual 
vorbind, când Duhul Sfânt a venit peste El la botezul lui Ioan, şi El a devenit Unsul, Messia... Acum, amintiţi-vă, El era 
Fiul lui Dumnezeu atunci când El a fost născut. El a fost Cel născut de Dumnezeu din fecioară. Dar când El a devenit 
Messia, aceea este când Duhul Sfânt a venit peste El, pentru că "Messia" înseamnă "Cel uns". Vedeţi? Şi El era Cel Uns 
când Duhul Sfânt a venit peste El (Matei 3: 13-17 / Luca 3: 21-23). Voi m-aţi auzit pe mine predicând despre Mielul şi 
Porumbelul. 
POSEDAND PORTILE VRASMASULUI -- JEFF.IN  V-11 N-6  SUNDAY_  59-1108   79  
 

 Biserica L-a urât. De ce? El era Dumnezeul lor adevărat. Ei L-au urât şi L-au negat de a fi Messia lor. Nu, 
domnule, ei nu au vrut un astfel de Messia ca El. Şi astăzi biserica face acelaş lucru; neagă Cuvântul. Ei nu Îl doresc; El 
este în totală contradicţie cu ceea ce ei au fost învăţaţi să creadă prin crezurile lor. Şi Cuvântul este Messia. Credeţi voi 
asta? Ei bine, atunci reflecţia Cuvântului ce este? O reflecţie a lui Messia, care este Duhul Sfânt printre noi. El se reflectă 
Însuş, încearcă, oriunde El găseşte o lampă prin care El poate să privească, care nu este afumată cu crezuri şi lucruri. El 
poate să dea Lumină.(prin ea) 
ACUZATIA -- JEFF.IN  V-3 N-19  SUNDAY_  63-0707   30-4   
 

 Deci, de aceea, noi nu putem să ne punem încrederea noastră în ceea ce spun oamenii. Acolo este un singur lucru 
în care tu poţi să-ţi pui încrederea ta, şi acela este Cuvântul. Şi Cuvântul este Dumnezeu. Şi Cuvântul uns produce pe 
Messia, Cuvântul uns al orei. Cât de minunat. Ei l-au scăpat, Cuvântul corect..... Cuvântul este întotdeauna corect (are 
dreptate), dar interpretările lor asupra Lui, au fost greşite. 
 Dar ei au crezut că cel mai frumos lucru din lume este ca toţi să ne putem da mâna şi să ne bucurăm şi să fim una. 
Au zis, "Isus S-a rugat ca noi să putem fi una". Aceea este adevărat. Dar nu în felul acela (să fim una). 
 El a zis, "Fiţi una, aşa cum Tatăl şi cu Mine sântem Una". Da, fiţi în felul acela una (Ioan 17: 21). Deci, cum ar fi 
aceea? Cuvântul şi noi să fim Cuvântul Uns. Aceea este unitate alui Dumnezeu. Vedeţi, unitatea lui Dumnezeu este 
Cuvântul uns în voi. Vedeţi? Şi atunci voi aţi devenit un fiu, un messia al timpului (al epocii voastre). 
CINE SPUNETI VOI CA ESTE ACESTA? -- PHOENIX.AZ  V-6 N-9  SUNDAY_  64-1227  84    
 

 Observaţi, Moise, Cuvântul uns, sau în orice fel L-am numi noi.... Eu cred că voi înţelegeţi, când eu spun că el era 
messia. El a fost Cuvântul uns care a fost promis pentru acea zi. Moise era. Credeţi voi aceasta? Desigur, cuvântul 
"Messia" înseamnă "cel uns". Vedeţi? Acum, Noe a fost unsul (ungerea) pentru acea zi. Abraham care a spus că poporul 
Lui a fost în călătorie patru sute de ani prin pustie, şi ei vor fi scoşi afară printr-o mână puternică, şi ce a arătat el: semnele 
şi minunile lui, şi acea generaţie a ieşit afară, şi ce ar face..... Şi Moise a stat acolo, ca Cuvântul uns pentru acea zi.  

De aceea el a putut să-şi bage mâna în sân. De ce? El stătea în Prezenţa lui Dumnezeu (Amin), Măreaţa Glorie 
Shekina în jurul lui.Prin fiecare mişcare pe care el o făcea, Îl reprezenta pe Dumnezeu (Exod 3: 1-14). Acolo este unde ar 
trebui să stea biserica acum. Aceea este corect. În loc de aceea, noi sântem jos pe ceva istericale de ceva denominaţiune. 
 Dar Moise a fosr atras, şi el a venit aproape. Şi acolo era acel Stâlp de Foc atârnând acolo în tufiş. Şi aici stătea 
Moise uns. Fără îndoială că omul nici nu ştia ceea ce făcea el. Simbolurile care au fost date când el a stat acolo cu 
lucrurile lui de cioban (păstor), ştiind că acolo în sălbăticie (pustie) va fi un toiag. El s-a transformat într-un şarpe, apoi a 
devenit o ungere; ce şarpele a făcut în pustie.  

Toate lucrurile pe care el le-a făcut..... Ele au fost semne şi glasuri vorbind către popor. Vedeţi, ele erau ceva ce 
era conectat cu el. Şi Moise poate că el însuşi nu le-ar fi cunoscut, dar el era Cuvântul uns pentru acea zi. El a fost 



mesagerul uns. Deci, dacă el a fost mesagerul pentru acea oră, atunci el a fost messia pentru acea oră. El era unsul. 
 Acum el, Joshua şi Caleb, au fost credincioşii din grup (observaţi) şi ei au încercat să înveţe pe ceilalţi adevărul. 
Dar, vedeţi voi, (Datan şi Core) au pricinuit celorlalţi pieirea în pustie. Acum, care era problema? (Iuda 11/Num16: 1-25). 
 Dumnezeu l-a chemat pe Moise. El nu a vrut să meargă. Acei profeţi au avut aşa nişte lucruri de făcut încât ei.... 
Era un lucru greu de făcut. Ei nu vroiau să meargă afară şi să fie un subiect de dispreţ. Ei doreau să aibe părtăşie, şi să 
meargă cu restul din ei, şi să meargă împreună cu fraţii. Eu nu mai ştiu care profet a zis, "Dacă.... Eu nu vreau să fac 
aceasta (cu alte cuvinte), dar inima mea întreagă se va aprinde. Dumnezeu a vorbit şi eu trebuie să o înfăptuiesc" (Ieremia 
20: 7-11). Chiar dacă lor le-a plăcut; chiar dacă ei l-au crucificat; chiar dacă ei au aruncat cu pietre în el; orice ar fi făcut 
ei, Dumnezeu i-a vorbit în inima Lui, şi el trebuia să o spună, nu pentru a fi diferit, ci pentru a fi ascultător (supus). 
"Ascultarea (supunerea), este mai bună decât sacrificiul; şi păzirea Cuvântului Său, mai bună dacât grăsimea 
berbecilor" (1 Sam.15: 22-23).  
 Vedeţi, Aceasta era în inima lui. El trebuia să o facă. Aceasta era viaţa lui. El nu putea să o reţină (oprească). 
Acolo era ceva, o pulsaţie, care îi împingea pe ei. Ei nu puteau să o binecuvinteze sau să o blesteme. Dumnezeu a avut 
atât de mult controlul lor încât El era glasul lor, acţiunea lor. Haleluia.! 
 Daţi-mi o Biserică care este atât de complect unsă cu Dumnezeu, încât fiecare acţiune a lor sau mişcare, este AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL, chiar în acea Gloria Shekina, şi eu vă voi arăta Pe Mesia (unsul lui Dumnezeu) stând pe pământ. 
 Acolo a stat Moise lângă acel tufiş arzând şi Gloria Shekina. Stând acolo, uns, el de-abia mai stia ce face. El era 
doar în ascultare şi supunere la ceea ce spunea Glasul să facă, "Bagă-ţi mâna în sân. Scoate-o afară. Ia bastonul. Se face 
într-un şarpe. Aruncă-l din nou jos."(Exod 4: 2-7). Nu are importanţă ce spune altcineva, el doar făcea exact aşa. 
 A zis, "Doamne, arată-mi slava Ta, şi eu sânt gata să mă duc în Egypt. Eu nu sânt un om important. Eu nu pot 
vorbi bine. Dar doar lasă-mă să-Ţi văd Slava Ta." Şi El i-a arătat Slava Lui. Şi el a mers jos şi a luat aceste aceleaşi 
lucruri. Şi pentru a arăta că el era messia uns, acel om a luat pulberea pământului şi a aruncat-o în aer, şi muşte şi pureci 
au zburat (au ieşit) din acel praf, şi au acoperitpământul. Cine putea crea decât Dumnezeu? A luat apă din râu şi a turnat-o 
pe mal; şi fiecare strop de apă din Egypt s-a transformat în sânge. Cine putea face aceasta, decât Dumnezeu?  Ce era 
aceasta? El era atât de complect predat Cuvântului uns a lui Dumnezeu, încât el era messia. 
 Egiptenii au încercat să-l răstoarne în partea aceasta. Necredincioşii au încercat să-l răstoarne. Credincioşii 
prefăcuţi au încercat schemele lor. Dar Cuvântul lui Dumnezeu i-a dus pe ei drept în ţara promisă. Corect. Ei erau unşii. 
El era messia. 
CINE SPUNETI VOI CA ESTE ACESTA? -- PHOENIX.AZ  V-6 N-9  SUNDAY_  64-1227  125    
 

 Şi când Moise a văzut că el a fost crescut pentru scopul acesta şi el a întâlnit faţă în faţă pe marele lui Dumnezeu 
Care a făcut chemarea, şi care l-a uns pe el, şi l-a indentificat, şi a zis, "Aceasta este chemarea ta, Moise.Eu te trimit pe 
tine. Şi Eu îţi voi arăta Slava Mea, şi iată-Mă aici în tufişul arzând. Du-te jos acolo; Eu voi fi cu tine". El nici măcar nu a 
avut nevoie de vreun băţ. El a avut Cuvântul, Cuvântul manifestat. Acolo a mers el. 
 Aceea a uns credinţa care era în el. Şi aceea ne unge pe noi când noi vedem că trăim în zilele din urmă, ca să 
vedem că aceste semne pe care le vedem având loc, sânt ceea despre care s-a vorbit în Scriptură că vor avea loc în aceste 
zile din urmă; toată calea de la ceruri la puterile politice, şi la natura oamenilor, şi demoralizarea lumii şi printre femei, şi 
cum ei vor face în aceste zile din urmă, şi cum vor face oamenii, şi cum vor face bisericile, cum vor face naţiunile, şi cum 
va face Dumnezeu. Şi noi vedem aceasta aşezată chiar aici printre noi (deasupra noastră). 
 Oh, aceasta unge credinţa noastră. Aceasta se mişcă în cicluri mari. Vedeţi? Aceasta ne separă pe noi de celelalte 
lucruri din lume. Vedeţi? Nu contează cât de mici sântem, ce minoritate sântem, cât de mult sântem râşi, sau ironizaţii, 
aceasta nu face nici o diferenţă (nu are nici o importanţă). Aceea este totul. Noi o vedem. Acolo este ceva printre noi. Noi 
am fost predestinaţi să vedem această oră; acolo nu este nimic să ne oprească pe noi să o vedem. Amin. Desigur. 
Dumnezeu a vorbit-o. Şi deja s-a întâmplat. Noi o vedem. Oh, cum mulţumim noi lui Dumnezeu pentru aceasta. Oh. 
Atunci aceasta ridică (stimulează) credinţa voastră când noi vedem aceste lucruri întâmplându-se aici. 
DE CE TE PLANGI - VORBESTE --  JEFF.IN  V-2 N-26  SUNDAY_  63-0714M  19-4   
 

 Eu am un prieten bun afară acolo care predică acel mesaj: un Penticostal, spunând oamenilor, încercând să unescă 
bisericile împreună, spunând că noi trebuie să venim în aceasta, această mişcare ecumenică. De ce, câţiva în acele.... 
Biserica lui christos... Multe din aceste denominaţiuni care nici măcar nu cred în naşterea din fecioară, şi toate aceste 
lucruri diferite, şi ei toţi aparţin la aceasta. Cum pot doi să umble împreună dacă nu sânt de acord?  Atunci, voi spuneţi, 
"Amin" la aceea, (mă) întreb eu aceasta acum : Atunci cum poate un om să spună că el este Creştin şi umplut cu Duhul 
Sfânt, şi să nege că Cuvântul este acelaş ieri, azi, şi în veci? Duhul Sfânt din voi va puncta acel Cuvânt, fiecare Cuvânt, 
"Amin, Amin, Amin". Când Cuvântul spune ceva, tu spui, "Aceea-i adevărat". Amin. Pentru că tu eşti de acord cu 
Cuvântul. Tu eşti de acord cu Dumnezeu. Tu şi Dumnezeu sânteţi Unul. Dumnezeu este în tine. Tu eşti fiul Lui sau fiica 
Lui, făcuţi un messia pentru El, Cuvântul uns trăind (acolo afară) în voi. 
CINE SPUNETI VOI CA ESTE ACESTA? -- PHOENIX.AZ  V-6 N-9  SUNDAY_  64-1227  138  
 

 Acum, vedeţi, Datan a avut o idee cum că ei toţi ar putea să facă o mare religie afară din aceasta. Voi ştiţi, chiar şi 
apostolul Petru a avut aceeaş idee pe Muntele Transfigurării. El a zis, "Haide să construim trei corturi aici: unul pentru 
Moise, şi unul pentru lege, şi unul pentru profeţi, unul....(Matei 17: 1-8). 
 Şi în timp ce Petru spunea aceasta, acolo a venit jos un Glas, a zis, "Acesta este Fiul Meu preaiubit. De El să 
ascultaţi". Aceea este când ei s-au iutat înapoi şi au văzut numai pe Isus. Acolo stătea El. El era Cuvântul. Aceea este tot 
ceea ce tu trebuie să auzi, este acel Cuvânt.  



Acela este El în orice epocă. Vezi ce spune Cuvântul pentru acea epocă, şi vezi pe Dumnezeu cum Îl unge, şi 
du-te cu El. Aceea este totul. 
 Copii lui Israel au urmat Stâlpul de Foc către ţara promisă. Aceia care au mers tot drumul urmărindu-l, au reuşit, 
ceilalţi au pierit. Observaţi, ei au vrut Cuvântul amestecat cu lumea. Aceasta le-a provocat eroare. Şi observaţi ce le-a 
făcut aceasta lor. Cuvântul.... Ei au scăpat Cuvântul pentru că ei nu au vrut să accepte Cuvântul uns. Vedeţi, voi trebuie să 
aveţi imitaţia (falsul).... Mai întâi voi trebuie să aveţi pe cel real pentru a face o imitaţie din aceasta. Şi ei l-au avut, şi 
Dumnezeu a arătat că El nu era cu aceasta. 
CINE SPUNETI VOI CA ESTE ACESTA? -- PHOENIX.AZ  V-6 N-9  SUNDAY_  64-1227  149  
 

 Acum, priviţi. Acum, El ni s-a arătat nouă în aceeaşi formă cum a făcut-o pentru ei în Vechiul Testament, şi în 
acelaş fel cum El a făcut-o în Noul Testament, şi El S-a arătat prin acelaş Cuvânt, acelaş Christos. Şi eu vă declar vouă că 
Christosul este Duhul Sfânt. Cuvântul "Christos" înseamnă "Cel Uns". Doar o persoană care este unsă, acela este 
Christos, cel uns. Cât de mulţi cunoaşteţi aceasta de a fi adevărul? Aceea este interpretarea. Cel uns, acolo va fi un om 
care va fi uns: uns cu ce? Biblia spune în Fapte2 că Isus din Nazareth, un Om dovedit de Dumnezeu, uns cu Duhul Sfânt, 
a mers şi a făcut lucrări mari şi lucruri (vedeţi?), pe care Dumnezeu le-a manifestat, demonstrând (dovedind) că El era în 
acest om (Fapte 2: 36 şi 10: 38). 
 Şi acum, noi devenim unşi cu acelaş Duh, messia unşi, messia ai zilelor din urmă, pentru a străluci (a arăta 
strălucirea) învierii lui Christos, pentru a arăta că El nu este mort; ci în forma Duhului Sfânt El este în oamenii Săi, 
mişcându-se prin Mireasa Lui cu o dragoste faţă de Ea, El Însuş. Ei vor deveni una pentru cina nunţii; şi aceleaş semne, 
promise de acelaş Dumnezeu, în acelaş Cuvânt, vor face aceleaş manifestări ale Lui. 
CREDINTA PERFECTA -- JEFF.IN  V-6 N-11  SUNDAY_  63-0825E   154-155 
 

 Profetul lui Dumnezeu a fost întrebat: Unii zic, Fratele Branham este Fiul Omului. Eu m-am gândit că Stâlpul de 
Foc era Fiul Omului. Sânt eu greşit? 
 Nu. Stâlpul de Foc este ungerea. Acum, acel Stâlp de Foc, este Cuvântul care a ieşit de la Dumnezeu, Cuvântul, 
care de fapt este atributul Plinătăţii lui Dumnezeu. Când Dumnezeu a devenit într-o formă în care El putea fi văzut, El era 
ungerea marelui Duh care a mers (a ieşit) înainte, coborârea Lui, venirea jos, Dumnezeu, Tatăl, Cuvântul care era 
deasupra lui Israel, care.... El era Sfânt, nu putea suporta păcatul. Acolo trebuia să fie o jertfă de sânge chiar în Eden. 
Atunci acel Logos a devenit trup şi a locuit printre noi; şi unde acest Logos a locuit într-un trup uman, care era Sacrificiul 
(Jertfa).... 
 Când un om a fost făcut în imaginea (asemănarea) lui Dumnezeu...(Geneza 1: 26-27). Şi atunci Dumnezeu a venit 
jos în asemănarea omului pentru a răscumpăra omul; aceea a adus pe om şi pe Dumnezeu înpreună. Cerurile şi pământul 
s-au îmbrăţişat şi s-au sărutat unul pe altul; Dumnezeu şi omul s-au îmbrăţişat unul pe altul ca şi părtăşi a Tatălui cu Fiul 
când Logosul a devenit trup şi a locuit printre noi (Ioan 1: 1-2 / 14). 
 Isus a zis, "Eu am venit de la Dumnezeu şi Mă duc la Dumnezeu". Este aceea corect? După moartea, îngroparea, 
învierea, şi ridicarea Lui la cer, când trupul a fost luat să stea la dreapta lui Dumnezeu... Acum, eu nu vreau să spun la 
mâna dreaptă a lui Dumnezeu; Dumnezeu este Duh. Dar la "mâna dreaptă" înseamnă "în puterea şi autoritatea lui 
Dumnezeu". Aceea că în acel Nume, orice în cer este numit după El şi este supus Lui. Orice de pe pământ este numit după 
El şi Îi este supus, un Nume deasupra tuturor numelor, Isus Christos. Acum, acest Logos, acela a fost în El, care era 
Duhul lui Dumnezeu, Ungerea, prin sacrificiul plin de har al Sângelui, a adus mulţi fii la Dumnezeu, care sânt unşi cu 
acelaş Cuvânt. 
 Fratele Branham a zis: Eu nu sânt El; eu sânt slujitorul Lui. Şi Stâlpul de Foc nu este El; El este în formă de Duh, 
care a fost peste Fiul Omului şi care a venit acum să ungă fii oamenilor, ca să aducă înapoi (să restaureze) o slujbă doar 
exact cum a spus El că va fi, pentru a conecta împreună Capul cu restul Trupului. 
INTREBARI SI RASPUNSURI -- JEFF.IN  COD  SUNDAY_  64-0823E   1021-117   
 

 Oh, şi amintiţi-vă acum era acelaşi El; era El cel care a zis în Ioan 14: 12, "Acela care crede în Mine, lucrările pe 
care le fac Eu, le va face şi el deasemenea". Este  aceea corect? El era Acela care a spus aşa. Era Isus în Marcu 11: 24 
care a zis, "Dacă veţi zice muntelui acestuia (nu dacă îl veţi ruga) dacă veţi zice acestui munte -mută-te- şi nu vă îndoiţi în 
inima voastră, ci doar credeţi, ceea ce voi aţi spus, se va împlini, voi puteţi avea ceea ce aţi spus." Acum dacă tu doar spui 
aceasta doar presupunând, aceea nu se va întâmpla; dar dacă ceva în tine, - dacă tu eşti uns pentru o slujbă, şi tu vei şti că 
aceasta este voia lui Dumnezeu ca tu să o faci, şi tu o vei spune, aceasta se va întâmpla. El a fost acela care a spus, "Dacă 
voi locuiţi în Mine, şi Cuvântul Meu locuieşte în voi, cereţi ce veţi vrea, şi aceea vi se va face". (Ioan 15:7 ) Oh, doamne, 
Înţelegeţi ce spun? 
DE CE TE PLANGI VORBESTE --  JEFF.IN  V-2 N-26  SUNDAY_  63-0714M  48-3   
 

 Profetul lui Dumnezeu mărturisea despre învierea băiatului mort în Finlanda: 
 Credinţa care a fost în inima mea a fost unsă. Oh, dacă doar aş putea să vă explic aceea, credinţa care Dumnezeu 
-- eu am avut-o în Dumnezeu mi-a spus, şi niciodată nu a greşit, mi-a zis, "Situaţia este sub control acum. Aici este exact 
ceea ce ţi-Am arătat acum doi ani, şi aicea este aşezat întocmai. Singurul lucru ce tu trebuie să-l faci, este să vorbeşti 
Cuvântul". Şi micul băiat a înviat din morţi. 
DE CE TE PLANGI VORBESTE --  JEFF.IN  V-2 N-26  SUNDAY_  63-0714M  17-5 
 

 Eu doar vreau să vorbesc despre un subiect despre un fel de a zidi credinţa. Voi trebuie să o faceţi. Dacă voi zidiţi 
ceva.... Dacă aici este un slujitor aici (ceea ce fără îndoială că este) care ştie că atunci când vorbeşti oamenilor tu ai o 



atmosferă de predicare pentru mântuire, atunci tu vrei să faci aceea să cheme aceea. Şi atunci dacă tu vrei o atmosferă 
pentru vindecare, tu iei tu însuţi ungerea peste tine prin Cuvântul lui Dumnezeu, şi o dai oamenilor, şi aceea pune tot 
grupul în ungere pentru un anume lucru; altfel, sub o aşteptare a unui anumit lucru. Vedeţi, noi aşteptăm ceva. 
PERSEVERENTA --  JEFF.IN  V-10 N-3  SUNDAY_  62-0218  12   
 

 Eu am citit istoria lui Marin Luther. Şi istoria spune că nu era o taină prea mare că Martin Luther a putut să 
protesteze împotriva bisericii Catolice şi să trecă cu aceasta, ci faptul că şi-a putut ţine capul sus deasupra întregului 
fanatism care a urmat trezirea lui. Aceea este corect. Ţineţi-vă pe voi înşivă curaţi şi limpezi în chemarea voastră. Staţi cu 
Cuvântul lui Dumnezeu şi nu vă mişcaţi de acolo pentru nimic. Doar staţi, sălăşuiţi, locuiţi, în chemarea voastră. Dacă El 
vă dă vouă o slujbă afară acolo ca fermier, fiţi un bun fermier. Dumnezeu să vă binecuvinteze la aceea, şi plătiţi-vă 
zeciuielile voastre şi orice ar mai fi, ofertele voastre pentru a susţine continuarea (bunul mers al) lucrării. Dacă El va face 
un mecanic din tine, El  
te-a binecuvântat pe tine în acea lucrare, stai cu aceea şi mulţumeşte-I Lui pentru aceasta. Doar locuieşte unde Dumnezeu 
te cheamă să stai. 
 Vedeţi, acolo este un alt lucru pe care noi trebuie să-l ştim. Nu contează cât de mult te-a binecuvântat Dumnezeu, 
tu nu ai nici un drept să respingi unşii Domnului, sau să spui ceva înpotriva lor. Corect. Dumnezeu este Acela care are 
grijă de aceea. Dacă ei au nevoie de vreo respingere, ei sânt copii Lui. Tu doar lasă-i în pace. Tu nu trebuie să faci aceea. 
INFLUENTA --  BEAUMONT.TX  SUNDAY_  64-0315   E-31   
 

 Observaţi, ei doar nu au vrut felul (calea) prin care El a venit, şi aşa este şi astăzi. Bisericile atunci au vrut 
sistemul lor de ungere. Fariseii au vrut ungerea fariseică, Saducheii au vrut sistemul saducheu, Irodienii aşa mai departe. 
Acela este felul şi astăzi. Dacă ei vor.... Dacă Dumnezeu va trimite o ungere, şi va unge Unitarienii, oh, doamne, nu ar 
spune ei Duotarienilor despre aceasta, sau Trinitarienilor, sau oricare ar fi aceştia? Ce ar zice Adunările către Unitarieni 
despre aceasta? "V-am spus noi că noi avem dreptate". Metodiştii ar zice baptiştilor, "Oh, băiete, noi o avem". Voi doriţi 
ungerea sistemului vostru. 
 Dar Dumnezeu a promis doar să ungă Cuvântul Lui. Amin. Şi eu ştiu că acesta este arzătoare, (jignitoare) dar 
aceasta  este Adevărul. Dumnezeu nu se schimbă niciodată. El unge Cuvântul Lui. Da domnule. Cuvântul promis uns 
pentru acea epocă este ceea ce unge Dumnezeu, Cuvântul promis pentru acea epocă. 
 Dar lăsaţi-mă să vă spun ceva; cee ce avem nevoie astăzi este Cuvântul lui Dumnezeu uns pentru această epocă 
care va aduce puterea Duhului Sfânt din nou. 
LUMEA SE DESTRAMA DIN NOU -- SHP.LA  V-17 N-4  WEDNESDAY_  63-1127  136   
  

 Martirii jos prin epoci acolo au suferit cumplit. Dar ce au fost ei? Ei au fost sub inspiraţie, Duhul Sfânt, puterea. 
Şi nu uitaţi aceasta, biserică, şi voi fraţilor pe benzi, eu vreau ca voi să examinaţi aceasta: Cum ar putea omul să facă 
altceva în afara puterii lui Dumnezeu care a fost dată (eliberată) pentru ei? 
 Eu voi pune cutia aceasta aici sus pentru a reprezenta aceasta. Dacă Dumnezeu trimite un anume Spirit printre ei, 
acela este singurul lucru prin care ei pot să lucreze, este Spiritul (Duhul) care lucrează printre ei (în mijlocul lor). Acum, 
noi vă vom dovedi vouă prin istoria bisericii şi prin deschiderea Peceţilor şi a puterilor care au fost eliberate....... Şi priviţi 
cum bisericile au răspuns la ungere, şi ei nu au putut face nimic altceva. 
 Acum, primul a fost acel Leu care a răcnit, acel Cuvânt pur şi nealterat. Al doilea în Tiatira a fost Boul, şi el era o 
vită de povară, şi el era deasemenea şi un animal de jertfă. Şi nu era aceea exact acea micuţă biserică din Roma care a 
aşezat jos acolo o mie de ani de epocă întunecoasă? Şi orice ce nu se dovedea de a fi a bisericii Romane era dat la moarte 
imediat; ei erau nevoiţi să lucreze, să meargă din loc în loc. 
 Şi ei trebuiau să lucreze unii printre alţii. Acolo sânteţi voi, Boul.  
 Vedeţi, când acel lucru a venit afară, şi sacrificiul (jertfa) a venit, şi ei trebuiau să meargă, El a zis, "Să nu 
vătămaţi vinul şi uleiul". Ce făceau ei? Ei mergeau de bună voie acolo şi mureau.  
 Lor nu le păsa pentru că Duhul bisericii în acea epocă era lucrarea de sacrificiu, jertfa. Şi ei ei doar păşeau sus 
doar aşa de liberi cum puteau ei să meargă, unşi cu adevăratul Duh a lui Dumnezeu pentru acea epocă, şi ei mureau ca şi 
eroii de jertfă, de mii de ori mii, şaizeci şi opt de milioane din ei înregistraţi ; boul, jertfa. Oh, doamne. Înţelegeţi voi 
aceasta?  
PECETEA A CINCEA --  JEFF.IN  FRIDAY_  63-0322   353-1  {145}   
 

 Acum, ce este acesta? Christos venind la trupul Său. Christos este Cuvântul. Noi cu toţii ştim că ungerea este 
Christos, care vine asupra Cuvântului şi care face Cuvântul Viu. Este corect? Aceasta este ungerea. Christos este ungerea, 
Duhul care vine peste Cuvânt, care înviorează Cuvântul şi-L face Viu. Acum, Cuvântul este în inima voastră. Voi credeţi 
în vindecare Divină, fără îndoială. 
 Şi Christos, ungerea, venind la Trupul Său (vedeţi voi legătura acolo?), aşa cum săţul şi soţia devin una. Acum, 
biserica trebuie să ajungă la slujbă până când biserica şi Christos devin una. El vă poate unge pe voi pentru fiecare 
binecuvântare care este în Biblie. Toate sânt ale voastre. Totul ceea ce este promis pentru această epocă este al vostru. Dar 
dacă noi lăsăm orice afară (vedeţi?) atunci.... Dacă ungerea loveşte aceea - ea va unge aceea. 
PARADOX --  TAMPA.FL  SATURDAY_  64-0418B   E-8   
  


